
P r o t o k ó ł  nr I/18 

 

z Inauguracyjnej sesji Rady Miasta Działdowo VIII kadencji odbytej w dniu  22 listopada 

2018 roku  w sali konferencyjnej Urzędu Miasta, w zamku pod przewodnictwem pani Teresy 

Żuchowskiej - Radnej senior oraz pana Romualda Remiszewskiego  - Przewodniczącego 

Rady Miasta. 

 

              Sesja   trwała   w  godz. 12 00 - 14 10.  

              

 

Przebieg sesji  

 

Pkt 1 

 

Pani  Teresa  Żuchowska -  Radna senior :  

         Na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym otwieram I sesję Rady 

Miasta Działdowo VIII kadencji. 

         Witam serdecznie nowo wybranych radnych. Witam Miejską Komisję Wyborczą z jej 

Przewodniczącym panem Włodzimierzem Urbańskim. Witam wszystkich zaproszonych 

gości:  

Pana Grzegorza Mrowińskiego Burmistrza elekta wraz z małżonką Aleksandrą,  

Pana Zdzisława Mrowińskiego ojca pana Burmistrza,  

księdza Kanonika Mariana Ofiarę – Proboszcza Parafii Św. Katarzyny Aleksandryjskiej, 

Pana Ryszarda Dudę – I Burmistrza Miasta, 

Pana Leszka Struzińskiego – Burmistrza Miasta III kadencji, 

Panią Teresę Nowakowską – mieszkankę miasta, 

Pana Michała Struzika – radnego Powiatu  Działdowskiego, 

Pana Witolda Ostrowskiego - radnego Powiatu  Działdowskiego, 

Pana Krzysztofa Aurast - radnego Powiatu  Działdowskiego, 

Pana Jana Florka – Komendanta Państwowej Straży Pożarnej, 

Pana Witolda Barcikowskiego – Komendanta Powiatowego Policji, 

Pana Marka Bartnickiego – Dyrektora Aresztu Śledczego, 

Panią Karolinę Topolewską – Dyrektora OREW, 

Pana Kazimierza Kordeckiego  - Przewodniczącego EZG „Działdowszczyzna”, 

Dyrektorów, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy-Miasto Działdowo,  
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Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta, Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta,  

Przedstawicieli mediów, 

Mieszkańców miasta. 

 

Pani  Teresa  Żuchowska -  Radna senior :  

        Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji uczestniczy 21 radnych – stwierdzam 

więc prawomocność obrad.  

 

 

Pkt 2 

 

               Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze : 

 

Pani Teresa Żuchowska - Radna senior : 

Zwróciła się do  Pana Włodzimierza Urbańskiego Przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Wyborczej   o wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze na radnych.  

 

Pan Włodzimierz Urbański – w imieniu Miejskiej Komisji Wyborczej złożył serdeczne  

gratulacje radnym,  życząc im wielu sukcesów w pracy oraz realizacji wyznaczonych zadań. 

    Włodzimierz Urbański wręczył wszystkim (21) radnym zaświadczenia o wyborze na 

radnych  Rady Miasta Działdowo, na VIII kadencję, tj. na lata 2018 – 2023.  

 

 

 Pkt 3 

 

               Wręczenie Burmistrzowi Miasta  zaświadczenia o wyborze : 

 

Pani  Teresa Żuchowska    - Radna senior: 

Zwróciła się do  Pana Włodzimierza Urbańskiego Przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Wyborczej   o wręczenie Burmistrzowi Miasta zaświadczenia  o wyborze.  
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Pan Włodzimierz Urbański – pogratulował Burmistrzowi wyboru na drugą kadencję, życząc 

wszystkiego dobrego w życiu osobistym i zawodowym, realizacji zamierzonych zadań oraz 

wielu sukcesów. 

Pkt 4  

   Złożenia ślubowania przez radnych  : 

 

Pani  Teresa Żuchowska    - Radna senior: 

Zgodnie z art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym – przed przystąpieniem     do 

wykonywania mandatu radni składają    ślubowanie.   Proszę   najmłodszego   radnego,   pana   

Patryka Piekarskiego  o   odczytanie   roty    ślubowania.   Ślubowanie   to   przebiegać   

będzie  w  ten  sposób, że po odczytaniu roty pan Patryk Piekarski wywoływał będzie kolejno 

radnych, którzy powstając wypowiedzą słowo „ślubuję”. Jednocześnie   informuję   Państwa, 

że    ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania:  „Tak mi dopomóż Bóg”.  

 

Radny pan Patryk Piekarski - odczytał rotę ślubowania:  

 „Wierny  Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuje uroczyście obowiązki 

radnego   sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy        

i jej mieszkańców” . 

 

Pan Cybulski Jerzy Mieczysław - ślubuję.  

Pan Czeczot Stanisław Edward – ślubuję. 

Pan Demski Piotr Andrzej - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Dwórznik Marek - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Gajewski Zenon Marian - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Gołębiewski Leszek Zenon - ślubuję. 

Pan Kociela Zbigniew - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Pani Korzeniewska Aleksandra Henryka - ślubuję.  

Pan Maćkowiak Dariusz Henryk - ślubuję.  

Pani Milewska Wanda - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Ogrodowczyk Marcin  - ślubuję.  

Pan Piekarski Patryk - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Przybyszewski Andrzej - ślubuję. 

Pan Pszenny Sławomir - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 
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Pani Bogumiła Reda - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Remiszewski Romuald  - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Sosnówka Leszek - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Śliwa Wojciech Jerzy - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Świątek Paweł - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan  Tessar Andrzej Wojciech - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pani Żuchowska Teresa - ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

 

Pani  Teresa Żuchowska    - Radna senior: 

       Stwierdziła, że wszyscy radni  złożyli ślubowanie. 

      Wysoka Rado, § 72 ust. 5 Statutu Gminy-Miasto Działdowo stanowi, że do przeliczenia 

głosów  Przewodniczący obrad może wyznaczyć radnych – wyznaczam więc panów radnych 

Patryka Piekarskiego i pana Sławomira Pszennego. 

 

 

Pkt 5 

 

Złożenie  ślubowania przez Burmistrza Miasta Działdowo 

 

Pani  Teresa Żuchowska    - Radna senior: 

Zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym – objęcie obowiązków Burmistrza 

następuje z chwilą złożenia wobec rady ślubowania. 

Proszę pana Grzegorza Mrowińskiego o złożenie ślubowania. 

 

Pan Grzegorz Mrowiński – odczytał rotę ślubowania: 

„Obejmując Urząd Burmistrza Miasta Działdowa, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego             

i pomyślności mieszkańców miasta Działdowa.  Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Pan Grzegorz Mrowiński Burmistrz Miasta – powitał obecną na sesji panią Irenę 

Czernyszewicz  Burmistrza I kadencji, która sprawowała funkcję przez pewien okres czasu. 
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Pan Burmistrz  zwracając się do obecnych na sesji zaproszonych gości, radnych, 

mieszkańców podziękował za zaufanie jakim obdarzono go 21 października br. wybierając go 

ponownie na  Burmistrza Miasta. Pogratulował radnym wybranym przez mieszkańców, 

szczególne gratulacje złożył nowo wybranym radnym, którzy swoją funkcję będą sprawować   

dłuższej.   

Burmistrz podziękował mieszkańcom za wysoką frekwencję podczas wyborów (52%), za 

wszystkie 7389 głosów, które zostały oddane na jego osobę. Jest to dowód wdzięczności za 

ciężką pracę w mijającej kadencji, która została  doceniona przez mieszkańców.  

Szczególne podziękowania skierował do swojej małżonki Aleksandry, która przez cały czas 

była przy nim, która przez całą kadencję wspierała go w ciężkiej pracy na rzecz 

mieszkańców. Podziękowania zostały również skierowane do rodziców, do najbliższej 

rodziny jak również do współpracowników, urzędników. 

Pan Grzegorz Mrowiński podziękował radnym mijającej VII kadencji, za zaufanie i wspólne 

zrealizowanie zamierzeń z kampanii z 2014 r.  

Burmistrz odniósł się do planów na najbliższe lata, podkreślając że chce kontynuować 

wszechstronny rozwój naszej gminy, szukać zewnętrznych źródeł finansowania 

wyznaczonych zadań, aby spełnić największe marzenie mieszkańców miasta i wybudować     

w Działdowie  basen.  

        Radny pan Romuald Remiszewski – wręczając wiązankę kwiatów pogratulował 

Burmistrzowi wyboru na kolejną kadencję życząc dużo zdrowia,  siły i determinacji               

w wypełnianiu zadań. 

Pan Tadeusz Marchlewicz  Sekretarz Miasta – pogratulował Burmistrzowi 

ponownego wyboru życząc w imieniu swoim i pracowników Urzędu dużo zdrowia                           

i wytrwałości w wykonywaniu zadań. Sekretarz wręczył Burmistrzowi wiązankę kwiatów. 

 

 

Pkt 6 

 

 Ustalenie porządku obrad : 

 

Pani  Teresa Żuchowska   - Radna senior zwróciła się do pani Magdaleny Rząp  Radcy 

prawnego Urzędu o zabranie głosu.  
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Pani Magdalena RZĄP - odczytała Postanowienie Komisarza Wyborczego w Elblągu II          

o zwołaniu I sesji Rady Miasta. Radca prawny zwróciła uwagę, że w § 2 ust. 2 postanowienia 

Komisarz dopuścił  możliwość rozszerzenia porządku obrad I sesji. Dzisiejszy porządek 

obrad został rozszerzony  o następujące punkty: 

      1.   Ustalenie porządku obrad. 

2.   Wybór Przewodniczącego Rady. 

3.   Przejęcie  przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

4.   Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

5 .  Wolne wnioski. 

6.   Zamknięcie sesji. 

 

Radna senior zwróciła się z zapytaniem do radnych  czy są jakieś wnioski w sprawie 

porządku obrad?  

  Nie zgłoszono  żadnych wniosków. 

 

Pani  Teresa Żuchowska    - Radna senior: 

Poddała pod głosowanie proponowany porządek obrad,  przeprowadzając głosowanie 

imienne. 

Radna senior stwierdziła, że Rada 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” będzie obradować zgodnie z ustalonym porządkiem obrad: 

  

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie   

    prawomocności obrad. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.  

3. Wręczenie Burmistrzowi Miasta Działdowo zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych.  

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

6. Ustalenie porządku obrad. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady. 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad pkt 7 

 

          Wybór Przewodniczącego Rady : 

 

Pani  Teresa Żuchowska - Radna senior: 

 

Zgodnie z art.19 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym - rada gminy wybiera ze swego  grona 

przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu  rady, w głosowaniu tajnym. 

Proponuję następujące procedowanie w tym punkcie : 

-  zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta, 

-  powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania, 

-  przyjęcie regulaminu głosowania, 

-  przeprowadzenie głosowania tajnego, 

 - podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 

           W tym punkcie Radna senior przeprowadziła głosowanie imienne.  

Rada 21 głosami „za”, przy – 0 głosach „przeciw”, i 0 - głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła proponowany sposób procedowania.  

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radna senior  zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Miasta. 

Radny pan Sławomir PSZENNY zgłosił jako kandydata na Przewodniczącego Rady Miasta 

pana Romualda Remiszewskiego.  

Radna senior zwróciła się z zapytaniem do radnego  pana Romualda Remiszewskiego czy 

wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

        Radny pan  Romuald Remiszewski  zgodę  na kandydowanie.   



8 

 

Radna senior zwróciła się do radnych czy są jeszcze jakieś inne zgłoszenia? 

  

        Wobec braku innych zgłoszeń, radna senior przeprowadziła głosowanie imienne 

zamykając listę kandydatów. 

Rada 21 głosami „za”, przy – 0 głosach „przeciw”, i 0 - głosach „wstrzymujących się” 

zamknęła listę kandydatów na wybór Przewodniczącego Rady Miasta Działdowa.  

 

Pani Teresa Żuchowska Radna senior zwróciła się do radnych o  zgłaszanie 3 kandydatów 

do pracy w Komisji Skrutacyjnej.   

Radny pan Patryk PIEKARSKI – zgłosił  radnego pana Jerzego Cybulskiego. 

Radny pan Sławomir PSZENNY – zgłosił  radną panią Wandę Milewską. 

Radny pan Jerzy CYBULSKI - zgłosił radnego pana Leszka Sosnówkę. 

 

 Radna senior : zwróciła się z zapytaniem do zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają zgodę 

na prace w Komisji  Skrutacyjnej. 

 Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na prace w Komisji. 

     Radna senior przeprowadziła głosowanie imienne w sprawie zamknięcia listy 

kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 Rada  21 głosami „za”, przy 0 - głosach „przeciw” i 0 - głosach „wstrzymujących się”  

zamknęła listę kandydatów. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

      Pan Tadeusz MARCHLEWICZ - Sekretarz Miasta zwrócił uwagę, że w Statucie Gminy 

jest nadal obowiązujący § 71 ust. 2, który mówi że w sprawach proceduralnych nie ma 

konieczności takiego głosowania jaki jest przeprowadzany. Głosowanie o zamknięcie listy 

jest głosowaniem proceduralnym i wystarczy, że pani przewodnicząca stwierdzi, że „jeśli nie  

usłyszę sprzeciwu, uznam że Rada propozycję przyjęła”. Brak sprzeciwu uznaje się za     

podjęcie przez Radę ustalenia jednogłośnie. Przyśpieszy to, trochę procedowanie. 

 

       Radna senior odczytała listę zatwierdzonych kandydatów do pracy w Komisji 

Skrutacyjnej  do przeprowadzenia  głosowania tajnego w składzie: pan Jerzy Cybulski, pani 

Wanda Milewska, pan Leszek Sosnówka. 
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Radna senior przeprowadziła głosowanie imienne w sprawie zatwierdzenia kandydatów do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Rada 21 głosami „za”, przy – 0 głosach „przeciw”, i 0 - głosach „wstrzymujących się” 

zatwierdziła kandydatów do pracy w komisji. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

      Radny pan  Zbigniew KOCIELA - zwrócił się do pani Mecenas, aby ukrócić tę pracę bo 

jest ona pracochłonna, czy nie można sugerować się tym co mówił pan Sekretarz? 

      Radca prawny stwierdziła, że nie można. 

 

Pani Teresa Żuchowska - Radna senior  zwróciła się do radnych: 

Przystępujemy do przyjęcia regulaminu głosowania. 

Otrzymali Państwo  wyciąg ze Statutu Gminy-Miasto Działdowo, określający procedurę 

głosowania,  z której wynika między innymi, że Rada każdorazowo ustala sposób głosowania,  

oraz proponowany regulamin  głosowania na Przewodniczącego Rady.  Musimy więc przyjąć 

regulamin głosowania.  

Radna senior – zwróciła się do  pani Magdaleny Rząp – Radcy prawnego Urzędu                       

o omówienie regulaminu. 

       Pani Magdalena RZĄP – Radca prawny Urzędu omówiła sposób głosowania na 

Przewodniczącego Rady (Projekt regulaminu stanowi załącznik do protokołu). 

     

Pani Teresa  Żuchowska - Radna senior : przeprowadziła głosowanie imienne. 

        Rada  21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła regulamin  głosowania  na Przewodniczącego Rady Miasta.  

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Teresa Żuchowska – Radna senior zwróciła się do Komisji Skrutacyjnej                           

o wybranie ze swojego grona Przewodniczącego Komisji oraz przygotowanie kart do 

głosowania na wybór Przewodniczącego Rady. 

Radna senior zarządziła 10 minut przerwy w obradach /12:50/ 

 

Po przerwie Radna senior zwróciła się do Przewodniczącego  Komisji o wyjaśnienie 

technicznych zasad głosowania. 
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       Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej pan Jerzy CYBULSKI wyjaśnił radnym zasady 

głosowania tajnego, po czym Komisja przeprowadziła głosowanie na wybór 

Przewodniczącego  Rady i sporządziła protokół z przeprowadzonego głosowania.  

 

      Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej pan Jerzy CYBULSKI odczytał protokół  wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo (w załączeniu), zgodnie z którym:                                 

na Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo zgłoszono: 

-  1 kandydata - pana Romualda Remiszewskiego, 

- w głosowaniu wzięło udział 21 radnych, 

- głosów ważnych oddano 21, 

- głosów nieważnych oddano 0, 

Kandydat na Przewodniczącego Rady Miasta pan Romuald Remiszewski otrzymał 18 głosów  

„Tak”, 3 - głosy „Nie”. 

Pan Romuald REMISZEWSKI uzyskał bezwzględną większość głosów. 

  

Pani Magdalena RZĄP – Radca prawny Urzędu:    

Wyjaśniła, że w procesie wyborów dokonywanych na funkcję przewodniczącego                                   

i wiceprzewodniczącego rady są dwa akty. Pierwszy z nich realizuje się w głosowaniu 

tajnym, przez oddanie głosów na kandydatów, a  następnie ogłoszenie wyników przez 

Komisję Skrutacyjną. Jest to akt podstawowy i decydujący o wyborze. Natomiast jego 

uzewnętrznienie następuje w formie uchwały rady gminy,  podejmowanej   w głosowaniu 

jawnym, stwierdzającej wybór na jedną   z powyższych funkcji - mającej wyłącznie charakter 

deklaratoryjny, potwierdzający, że Państwo radni uznają działania Komisji Skrutacyjnej za 

zgodne  z regulaminem, zgodne z zasadami.  

Pani Teresa Żuchowska – Radna senior przeprowadziła głosowanie imienne w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

        Rada 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła   

 

U c h w a ł ę    nr I/1/18 
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stwierdzającą wybór pana Romualda Remiszewskiego  na Przewodniczącego Rady Miasta 

Działdowo. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad pkt 8 

 

Pani Teresa Żuchowska – Radna senior pogratulowała nowo wybranemu 

Przewodniczącemu   i przekazała mu prowadzenie obrad. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady podziękował za zaufanie, którym 

obdarzyli go wyborcy wybierając go ponownie na radnego. Podkreślił, że każdy z radnych 

przyszedł pracować dla dobra  miasta   i jego mieszkańców. Przewodniczący zadeklarował, że 

będzie współpracował ze wszystkimi radnymi bez względu na podziały, na różnice zdań. 

Będzie też współpracował z burmistrzem realizując zadania, które były przyjęte w ich 

kampanii wyborczej, tak aby  miasto rozwijało się, a mieszkańcy byli zadowoleni.  

 

Ad pkt 9 

 

        Wybór Wiceprzewodniczących Rady :  

 

 

Pan Romuald Remiszewski – Przewodniczący Rady: 

Proponuję następujące  procedowanie w tym punkcie: 

-  zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta, 

-  powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania, 

- przyjęcie regulaminu głosowania, 

- przeprowadzenie głosowania tajnego, 

- podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 

      Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy akceptują zaproponowany 

sposób procedowania? Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że Rada propozycję przyjęła. 
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     Rada zaakceptowała  proponowany przez Przewodniczącego sposób procedowania w tym 

punkcie, po czym  nastąpiło zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

Działdowo. 

 

Radna  pani Wanda MILEWSKA  zgłosiła pana  Zenona Gajewskiego. 

 

Radny pan Patryk PIEKARSKI  zgłosił pana Pawła Świątka. 

 

             Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy zgłoszeni kandydaci wyrażają 

zgodę na kandydowanie.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę  na kandydowanie. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są jeszcze inne 

zgłoszenia.? Nie było więcej zgłoszeń, wobec czego Przewodniczący  stwierdził, że  Rada 

zamknęła listę kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Działdowo. 

 

          Przewodniczący Rady  zaproponował,  aby powołana wcześniej   Komisja Skrutacyjna  

przeprowadziła także  głosowanie tajne  dla wyboru Wiceprzewodniczących.  

        Rada nie zgłosiła zastrzeżeń wobec czego Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do 

wybranych wcześniej członków komisji czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej 

dla przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady.  

 

Radny pan Jerzy Cybulski  - wyraził zgodę.    

Radna pani Wanda Milewska -  wyraziła zgodę.   

Radny pan Leszek Sosnówka – wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do pani Magdaleny Rząp – Radcy prawnego Urzędu             

o omówienie regulaminu głosowania na Wiceprzewodniczących Rady.   

Pani Magdalena RZĄP - omówiła sposób głosowania na Wiceprzewodniczących Rady. 

Projekt regulaminu głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne.  

 Rada  21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła regulamin głosowania. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego do protokołu. 
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     Przewodniczący zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania 

na wybór Wiceprzewodniczących Rady i  zarządził 10 minut przerwy/ 13:30/ 

Po przerwie /13:40/ Przewodniczący Rady wznowił obrady, zwrócił się do   

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o wyjaśnienie  technicznych zasad głosowania.   

        Następnie Komisja przeprowadziła głosowanie tajne, po czym ustaliła wyniki 

głosowania. 

            Radny pan Zbigniew KOCIELA - stwierdził, że nowa ordynacja wyborcza nakazuje, 

aby urna do głosowania była przezroczysta. Poprosił o wyjaśnienie panią Mecenas,  czy na 

tym szczeblu to obowiązuje?  

 Pani Magdalena RZĄP – odpowiedziała, że na to pytanie nie jest w stanie udzielić 

odpowiedzi, bo nie ma takiej wiedzy, jeśli chodzi o urny do głosowania.  

Pani Mecenas stwierdziła, że został przez radnych przyjęty regulamin głosowania, w którym 

nie było wymogów co do urny.  

 Radny pan Zbigniew KOCIELA – dodał, że pyta o przepisy, a nie o opinię radcy 

prawnego.  

 Pan Tadeusz MARCHLEWICZ - Sekretarz Miasta – poinformował, że w sensie 

szczegółowym nie ma uregulowania w naszym przypadku, czy ta urna jeśli nie jest 

przezroczysta, czy jest wadliwa, czy dobra? Moim zdaniem jest ona właściwa. Biorąc pod 

uwagę pewien styl urn, które są w wyborach powszechnych można przyjąć analogiczną 

zasadę. Państwowa Komisja Wyborcza ściśle określiła wzór urny, rozmiary. Możemy sobie 

zadać trud i stworzyć własny wzorzec. Dla naszych potrzeb tego rodzaju urna jest urną          

w zupełności wystarczającą. 

 Radny pan Zbigniew KOCIELA  – należy zauważyć, że ordynacja się zmieniła. 

Bardzo bym prosił, aby moje zapytanie zostało ściśle zaprotokołowane i ewentualnie 

prosiłbym od państwa odpowiedź w formie pisemnej, czy dzisiejsza procedura była w pełni      

z prawem zgodna i zasadna?    

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI - Burmistrz Miasta – poinformował, że stoi na 

stanowisku, że są dużo ważniejsze problemy do rozwiązania w mieście, niż to czy urna jest 

przezroczysta, czy czerwona. Do organu nadzoru, czyli do wojewody można złożyć pismo. 

Organ nadzoru może rozpatrzyć, czy głosowanie jest ważne, czy nie. Nie spotkaliśmy 

przepisu, który by regulował urnę, która jest wykorzystywana do tajnych głosowań na 
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posiedzeniu rad gmin, czy rad miasta. Takie przepisy powinny wynikać ze Statutu. Nasz 

Statut nie reguluje, jak to ma wyglądać.   

 Pan Tadeusz MARCHLEWICZ - Sekretarz Miasta – odniósł się do tematu urn                        

i poinformował, że urny przezroczyste zostały ustanowione mocą uchwały Państwowej 

Komisji Wyborczej w 2016 roku. Miało to obowiązywać w wyborach uzupełniających, 

przedterminowych od 1 lipca 2016 roku. Przy okazji zmiany ustawy Kodeks Wyborczy 

powtórzono wymogi, jeżeli chodzi o kształt, wielkość, przezroczystość, itd. Wraz ze 

stworzeniem urn Państwowa Komisja Wyborcza postanowiła, że w takich urnach przy 

kartkach do głosowania wójtowie (burmistrzowie, prezydenci), którzy są odpowiedzialni za 

warunki przeprowadzenia wyborów powinni zapewnić wyborcy kopertę, aby nie było widać 

sposobu głosowania. W ramach zmian Kodeksu wyborczego w bieżącym roku te koperty 

zniknęły.       

  

           Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej pan Jerzy CYBULSKI -  odczytał protokół 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Działdowo  ( w załączeniu), zgodnie z którym: 

- na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Działdowo zgłoszono 2 kandydatów; 

- w głosowaniu wzięło udział 21 radnych; 

- głosów ważnych oddano 21; 

- głosów nieważnych -0; 

Pan Zenon GAJEWSKI  – 13 -  „tak” ; 8 – „nie”; 

Pan Paweł ŚWIĄTEK  - 12-  „tak”;  „8” – nie, jeden głos „wstrzymujący się”. 

  

        Obydwoje kandydaci uzyskali bezwzględną większość  głosów.  

Pan Romuald Remiszewski - Przewodniczący Rady  przeprowadził głosowanie imienne 

nad przyjęciem uchwały   w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących. 

 

 Rada  20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i  1 głosie „wstrzymującym się”   

 

    U c h w a ł ą  nr  I/2/18 

 

stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego na Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

Działdowo wybrani zostali: pan Zenon Gajewski i pan Paweł Świątek. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Pan Romuald Remiszewski – Przewodniczący Rady pogratulował Wiceprzewodniczącym      

wyboru i zaprosił ich do stołu prezydialnego. 

 

Ad pkt 10 

 

            Wolne wnioski i informacje :  

 

Radny pan Sławomir PSZENNY – poinformował, że w tej kadencji będziemy 

obchodzili 100 rocznicę włączenia naszego miasta do Rzeczypospolitej Polskiej. Zwrócił się z 

wnioskiem do Przewodniczącego Rady oraz do Burmistrza o powołanie komitetu obchodów, 

aby można było dobrze się do tej rocznicy przygotować.  

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI - Burmistrz Miasta – ustosunkował się do wniosku 

radnego i poinformował, że do końca tego roku uda się powołać taki komitet. Rocznica 

przyłączenia Działdowa do Polski przypada na styczeń 2019 roku.   

Burmistrz zasugerował, aby osoby, które będą chciały działać w takim komitecie, żeby 

zgłaszały pomysły działań.   

Pan Burmistrz poinformował, że kolejna sesja Rady Miasta odbędzie się 27 listopada 2018 

roku, jest to najbliższy wtorek. Jest to ważna sesja, na której ukonstytuują się niektóre 

komisje. Burmistrz zwrócił się z prośbą, aby radni składali deklaracje do prac                         

w poszczególnych komisjach.  

 Radny pan Zenon GAJEWSKI – podziękował panu Burmistrzowi za dobrą 

współpracę w poprzedniej kadencji. Radny stwierdził, że w tej kadencji jest bardzo istotny 

temat do poruszenia m. in. rewitalizacja budynku przy ul. Grunwaldzkiej 5 - powinno to stać 

się priorytetem VIII kadencji. Został wykonany projekt tej rewitalizacji. Jak wygląda ten 

budynek, to wszyscy wiedzą. Problem jest jedynie z pozyskaniem środków. 

 Radny pan Paweł ŚWIĄTEK – poinformował, że zbliża się finał „Szlachetnej paczki” 

i bardzo prosi o datki.  

 Pan Romuald REMISZEWSKI Przewodniczący Rady – poprosił radnych o składanie 

deklaracji do prac w poszczególnych komisjach rady. Złożył serdeczne życzenia panu 

Burmistrzowi i wszystkim radnym z okazji rozpoczęcia VIII kadencji życząc owocnej 

współpracy dla dobra całego miasta.  
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Ad pkt 11 

 

 

        Pan Romuald Remiszewski – Przewodniczący Rady: 

Zamykam I sesję Rady Miasta Działdowo. 

 

Protokołowała:                                                                                            Radna senior  

R. Biełkowska                                                                                          Teresa Żuchowska 

 

                                                                                                                  Przewodniczący Rady 

                                                                                                                  Romuald Remiszewski 

 


